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Beleid 
Updaten en (her)schrijven beleidsstukken 

- Ondersteuningsplan  
- SOP 
- Dyslexieprotocol 

 
- Kwaliteitskaart doubleren en 

versnellen 
- Overgang groep 2 > groep 3 
- Burgerschapsplan 
- Anti-pestprotocol 
- Protocol Ongewenst Gedrag 
- Kwaliteitskaart Welbevinden 
- Overgang PO > VO 
- Beleidsplan Meerbegaafdheid 
- ICT-beleidsplan 
- Veiligheidsplan 

 
Besproken met MR  
Besproken met en goedgekeurd door MR 
Besproken met en goedgekeurd door MR. Tevens ouders van kinderen met dyslexie om feedback 
gevraagd. Deels schriftelijke feedback, deels in een gesprek met MR, directie en IB’ers. 
Klaar 
 
Klaar 
Klaar – in 23-24 bespreken in team en MR 
Besproken met en goedgekeurd door MR en team.  
Besproken met en goedgekeurd door MR en team.  
Besproken met en goedgekeurd door MR en team.  
Klaar 
Afronden in 23-24 
Werkgroep is ermee bezig. Afronden in 23-24 
Afronden in 23-24 

Kindervertrouwenspersoon (KVP) ingesteld De KVP is een combinatie van pestcoördinator, contactpersoon en aanspreekpunt gevonomie. Drie 
leerkrachten hebben deze taak op zich genomen. Zij hebben zich via klassenbezoeken en filmpjes onder 
de aandacht gebracht van de kinderen en ouders. 

Schoolplan schrijven Middels studiedagen en overleggen met MT en MR en tenslotte nogmaals met het team is het tot stand 
gekomen.  

  

Onderwijs en Opvang Alan heeft scholing gevolgd en komt in 23-24 met voorstellen om de relatie tussen school en opvang en 
tussen school en het netwerk te versterken 

 

Personeel 
Verzuim We hadden dit jaar een relatief laag ziekteverzuimpercentage. Dat geldt voor zowel het kortdurend als 

het langdurend verzuim. Drie teamleden hadden langdurend verzuim, maar zij zijn alle drie weer terug. 



 
Aan het eind van dit schooljaar vertrokken drie teamleden. Eenmaal pensioen, tweemaal een andere 
baan omdat hun plek op de Mariaschool bekostigd werd op het NPO-budget. 

Incident Helaas kregen we dit schooljaar te maken met een incident tijdens een gymles. Een onafhankelijk 
bureau, De Vertrouwenspersoon, zocht uit wat er precies was gebeurd. Op basis van hun bevindingen 
konden we concluderen dat er geen juridische stappen hoefden te worden gezet. Desondanks hebben 
we in goed overleg met alle betrokkenen de samenwerking met de gymleerkracht beëindigd. 

Pensioen en zij-instroom Hans Zaalberg (schoonmaak) en Marleen ’t Mannetje gingen dit jaar met pensioen.  
Eén zij-instromer studeerde af.  

Gesprekkencyclus/klassenbezoeken Alle collega’s zijn bezocht. Aan ieder klassenbezoek zat een reflectief gesprek. 

 

Onderwijs 
Orka Het plan was om in twee klassen een pilot uit te voeren. Dat zijn er uiteindelijk zes geworden. Het 

enthousiasme over Orka was unaniem groot. Dat heeft ons doen besluiten om in 23-24 Orka 
schoolbreed in te voeren. De methode Kwink verdwijnt dan. 

Rots & Water We hebben pilots uitgevoerd in andere leerjaren dan groep 5 en op basis daarvan besloten voortaan 
R&W aan te bieden in alle groepen 3 en 5. 

Taalmethode Er is gekozen om de leerlijnen van het SLO te volgen met behulp van Snappet.  

Chromebooks Omdat we nu ook taal gaan doen met behulp van Snappets hebben we besloten alle kinderen van de 
groepen 5 en 6 nu ook een chromebook te laten gebruiken. Over groep 4 denken we nog na, want zij 
starten pas later in het jaar met de digitale versie. 



Marianorm Omdat de ambitie van de Mariaschool is dat onze kinderen hoger scoren dan het landelijke gemiddelde 
op de methodetoetsen, hadden we een Marianorm ingesteld. Het werd daarmee moeilijker om een 
goede beoordeling te krijgen (Bijv: wat landelijk een ‘g’ is, was bij ons een ‘v’. 
Het bleek dat de norm te streng was, waardoor kinderen onterecht een matige beoordeling kregen. De 
Marianorm is bijgesteld. 

Schooltuinen Ook dit jaar begon met schooltuinen voor de groepen 6 en eindigde met schooltuinen voor de kinderen 
van de groepen 5. Dit heeft inmiddels een vaste plek gekregen in ons onderwijsaanbod. 

Ontdekkend en Onderzoekend Leren Dit jaar draaiden we overal pilots. Doordat andere onderwerpen meer aandacht vroegen, is dit niet 
overal uitgevoerd. Daardoor blijft ook de keuze voor deze aanpak (en een bijbehorende methode) 
enigszins in de lucht hangen. In 23-24 besluitvorming. 

Mad Science Mad Science verzorgde tot dusver een naschools aanbod, voor kinderen die dat wilden. Dit voorjaar 
verzorgt Mad Science vijf lessen in alle groepen. Dat wordt bekostigd door ASML. Dat kunnen zij in 10 
scholen doen. Het ONP en Het Lint zijn 2 van de 10 scholen. Ook de komende twee schooljaren komen 
ze vijf lessen in alle groepen geven. Ongelofelijk gaaf. 

Kunst en Cultuur Naast het aanbod van het Kunstgebouw en het Cultuuraanbod van de gemeente, konden alle klassen 
een museumbezoek afleggen op kosten van de ouderbijdrage. 

 

Leerlingen 
Leerlingondersteuning We krijgen meer en meer te maken met het feit dat kinderen een arrangement krijgen toegewezen, 

maar dat er niemand is om het arrangement uit te voeren. En met het feit dat kinderen een 
Toelaatbaarheidsverklaring voor het SO krijgen, maar dat er daar geen plek is of niet de juiste zorg kan 
worden geboden. Kinderen vallen hierdoor tussen wal en schip, met alle gevolgen voor deze kinderen, 
hun klasgenoten en de leerkrachten. 

Krachtklas Claudia is gekomen met het idee van een krachtklas. Met een aantal kinderen heeft zij bijeenkomsten 
gehad die als doel hadden hen meer in hun kracht te zetten. In 23-24 gaat deze pilot verder, waarna we 
besluiten of het een plek gaat krijgen op de Mariaschool. 

Leerling in Beeld We hebben dit jaar de nieuwe versie van het Cito ingevoerd. Er waren nogal wat storingen, waardoor 
het hier en daar onvoorzien niet helemaal goed verliep. 

Opbrengsten (Cito) De opbrengsten waren zoals we mogen verwachten van een school van onze categorie.  

• Doorstroomtoets 2023 groepen 8: 
1F score = 98,0%  
(signaleringswaarde = 85% en Landelijk gemiddelde scholengroep = 97,2%) 
2F/1S score = 75,2%  



(signaleringswaarde = 56,6 % en Landelijk gemiddelde scholengroep = 67,2%)  

• Doorstroomtoets 2021, 2022 en 2023 groepen 8: 
1F score = 97,8%  
(signaleringswaarde = 85% en Landelijk gemiddelde scholengroep = 96,8%)  
2F/1S score = 72,8%  
(signaleringswaarde = 55,1 % en Landelijk gemiddelde scholengroep = 65,9%) 
 

Monitor Sociale Veiligheid 2023: Leerlingtevredenheid en veiligheid school 40928-17KG-000 2022-2023.pdf  
 

 

Overig 
Gymzaal / afbreken Hoornbloem Omdat de gemeente onze gymzaal (de Hoornbloem) gaat afbreken, worden er plannen gemaakt voor 

de bouw van een nieuwe gymzaal. De gemeente, de Laurentius en de directie zijn daarover in 
constructief overleg. Wij verwachten niet dat er in 23-24 al gebouwd zal gaan worden en hopen dat er 
dus ook gewacht zal worden met afbraak van de Hoornbloem. 
De plannen voor het groot onderhoud van het ONP hangen samen met dit traject. 

Instelling Gevonomie Vrijwillige ouderbijdrage vrijwillig verhoogd opdat ouders die het financieel moeilijk hebben een 
beroep kunnen doen op dat fonds. Omdat de ouderbijdrage dit jaar laat is geïnd, starten we met de 
gevonomie in 23-24. Ouders kunnen zich melden bij een van de kindervertrouwenspersonen, deze legt 
het anoniem voor aan een commissie van 2 ouders waarna een bedrag wordt overgemaakt. 
De Gevonomie is opgezet door directie, OV en MR. 

Exploitatie In 2022 kwamen we ruim een ton hoger uit dan begroot.  
In 2023 is negatief begroot. In maart 2023 is de prognose opgesteld en daarmee komen we vrijwel 
precies op de begroting. 
 

https://laurentius.sharepoint.com/:b:/r/sites/Stafbureau/algemeen/Gedeelde%20documenten/O%26K/Monitor%20sociale%20veiligheid/2022-2023/Mariaschool%20DH/Leerlingtevredenheid%20en%20veiligheid%20school%2040928-17KG-000%202022-2023.pdf?csf=1&web=1&e=VhVYyV


 
 

Lokalenverdeling We draaiden met 28 groepen in 27 lokalen. Er zat een groep in de directiekamer van het ONP. De 28e 
groep was nodig omdat we te veel kinderen zouden hebben moeten overplaatsen van groep 2 van Het 
Lint naar groep 3 op het ONP.  

NL Doet Onder leiding van en georganiseerd door de oudervereniging, deden we mee aan NL Doet. Het plein en 
het groen van het ONP is onder handen genomen door een groep enthousiaste vrijwilligers. Ook op Het 
Lint is er door de OV aandacht besteed aan het groen om de school. 

Schoolbibliotheek Onder leiding van onze taalspecialisten deden we een investering in de schoolbibliotheek. Oude boeken 
verdwenen en nieuwe werden aangeschaft. Een deel van de opbrengsten van de sponsorloop werd 
mede ingezet voor dit doel. Ook de komende jaren blijven we investeren in leesboeken. Er werden ook 
Engelstalige kinderboeken aangeschaft.  

 


